

《单词百科:irritability是什么意思?irritability怎么发音?irritability的解释和用法》

英语单词irritability是什么意思?irritability怎么读?irritability怎么发音?简答网为您整理了irritability的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



irritability怎么读

irritability的读音:[ɪ r ɪ t ' b ɪ l ɪ t]

irritability的意思

1、n.易怒;过敏性;兴奋性;感应性;

irritability的近义词

1、biliousness [医] 胆汁质;

2、choler n.大怒, 愤怒, 胆汁;

- 3、crossness n.固执，坏脾气;
- 4、excitability n.可激发性，兴奋性;
- 5、fretfulness n.烦躁不安;

irritability的双语例句

- 1、Colic is paroxysms of crying and irritability in an infant.

疝痛表现为婴儿的阵发性哭闹和烦躁不安.

- 2、Irritability. i have often experienced a profound sense of ennui.

烦躁不安. 我常常经历了一场深刻的意义上的倦怠.

- 3、It was the almost furtive restlessness and irritability that had possessed him.

那是一种一直纠缠着他的隐秘的不安和烦恼.

- 4、Can irritability skin wash a face with medicated soap?

过敏性皮肤能用药皂洗脸 吗 ?

- 5、With effect of which kinds of drug is remedial irritability rhinitis good?

治疗过敏性鼻炎用哪种药效果好?

- 6、Nim released some irritability of his own.

尼姆发泄出一点怒火.

- 7、Irritability rhinitis, often still shed nosebleed. How to do?

过敏性鼻炎, 还经常流鼻血.怎么办 呢 ?

- 8、Treat the key of irritability purpura to depend on?

治疗过敏性紫癜的关键在于?

- 9、What method does chronic irritability rhinitis have to you can be treated?

慢性过敏性鼻炎有什么方法可以治疗?

10、It also causes irritability and lowers the immune system.

还会引起烦躁,降低免疫力.

11、All organisms have irritability while alive.

所有生物体活着时都有应激性.

12、What method or be medicines chemical reagents can treat irritability rhinitis?

什么方法或是药品能治疗过敏性鼻炎 啊?

13、Even in his irritability he was gentle, for Mary was with child.

即使在他被激怒的时候,他仍很温柔, 因为玛丽怀孕了.

14、How is irritability purpura to return a responsibility? How cure and nurse?

过敏性紫癜是怎么回事? 怎么治疗与护理?

15、Withdrawal symptoms include anxiety, irritability, shaking, and loss of appetite.

戒除症状包括焦虑, 易怒, 发抖, 和没胃口.

以上是简答网为您整理的irritability怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于irrit

ability的用法、irritab

ility的释义、irritability的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/irritability>